
TCM Algemene Leden vergadering d.d. 12 maart 2024, om 20.00 uur in de TCM kantine  

Aanwezig: Sander van de Luur 
Wouter Tilleman 
 Judith Bloem 
 Ary Huizer 
 Erna Holst (notulen) 

Agenda: 
1. Opening 
2. Notulen ALV 14 maart 2023 
3. Ingekomen stukken 
4. Jaarverslag 2023 en terugblik 2023 van het bestuur 
    - Padel 
    - Status club 
    - Proef afhangen 
5. Financiën 2023 en Begroting 2024 
    - Goedkeuring begroting 
    - Maximaal toegestane kosten overschrijding. Voorstel 20% van totale kosten 
6. Verslag kascommissie: voorstel tot goedkeuring jaarverslag en decharge bestuur 
7. Benoeming leden kascommissie 
8. Wijzigingen in bestuur en commissies 
9. Rondvraag 
10.Sluiting 

Opening 
Wouter heet de aanwezige leden welkom. (Aantal aanwezige leden: 30). 
Hij onderschrijft dat de doelstelling van de vereniging nog steeds is sportief, recreatief en sociaal 
tennis faciliteren. Een gezellige vereniging waarbij iedereen een bijdrage levert met  positiviteit en 
respect voor elkaars verschillen en meningen. 
Aan de hand van een Power Point presentatie worden bovengenoemde agendapunten toegelicht. 

Notulen ALV 14 maart 2023 
Er zijn geen vragen of opmerkingen. 

Ingekomen stukken 
1. Een mail mbt het huidige (aangepaste) afhangsysteem. Hierin wordt benadrukt dat ondanks de 
eerdere aanpassingen het met dit systeem toch moeilijk blijft om op de drukke tijden een baan te 
bemachtigen. Afhangen op de club wordt aangevoerd als een alternatief voor een eerlijkere kans op 
spelen voor iedereen. 
2. Verslag Kascontrolecommissie. 

Status club 
Actief jeugdteam 
Veel competitieteams 
Animo verschuift van week toernooien naar dag/weekend toernooien (landelijk) 
Veel actieve commissies, maar wel aanvulling nodig 
Toename padel spelers met effect op leden aantal. Op 1 april geschat op 500; een daling na corona 
m.n. in de categorie 45 – 64 jaar. 
Baan beschikbaarheid: na aanleg 4-7, zijn 8-10 minder populair; Knelpunt in de winter maandag t/m 
donderdag 19:30-21:00. 



Padel 
Adhv slides wordt het traject van de verschillende (3) locaties toegelicht. Hierbij spelen uitkomst van 
geluidsnorm onderzoeken, bezwaren van de Atletiekvereniging (locatie waar wel aan de normen 
wordt voldaan) en gesprekken met de Gemeente een rol in de voortgang.  
In de vergadering werden verschillende oplossingen geopperd. 
> Geluidswal; is meegenomen is onderzoek maar de hoogte t.o.v. tegenoverliggende flats is niet 
afdoende en haalbaar. 
>Overkapping; er zijn op dit moment geen aparte normen waardoor dit wel een oplossing zou 
kunnen zijn.  
>Een hal; investering zou naar verwachting minimaal € 500.000,= zijn hetgeen niet haalbaar is. 
> Uitruil baan 10; AV staat hier negatief tegenover. Andere “sportburen” (Hockeyclub) zijn wel 
positief over de 3e locatie. Opmerking: het ledental van de AV is 170; zou toch moeten meespelen is 
overwegingen en beslissing van de Gemeente. 
> Voorbeelden uit omliggende gemeenten; er zijn te veel variaties vwb afstanden en 
speeltijdenbeperking en andere parameter(combi)s die niet bekend zijn. Bestaande situaties zullen 
niet als richtlijn worden overgenomen.  
Er zijn te veel onzekerheden op korte termijn waardoor de bezettingsgraad vs exploitatiekosten 
negatief uitvallen. Om hierop vooruit te lopen is een te groot investeringsrisico. 
Er valt van de Gemeente op korte termijn ook geen duidelijkheid te verwachten mede gezien een 
langere termijn plan voor verplaatsing van het sportpark over de N247 en de werkzaamheden mbt 
de dijkverzwaring.  
Voor dit moment lijkt een degelijke lobby bij gemeente en media de beste aanpak. Het voorstel is 
om hiervoor een Lobby commissie in te stellen die zich hier specifiek voor inzet. Het bestuur roept 
leden op die zich hiervoor op te geven. 
 
Afhangsysteem 
Er is de nodige onvrede mbt het huidige afhangsysteem m.n. op primetime op de banen 4 t/m 7. 
Hierbij speelt de baancapaciteit ook een rol. Baan 4 t/m 7 zijn (bijna) altijd bespeelbaar en zeer 
gewild. In een eerdere ALV is een priolijst opgesteld mbt voorrang in gebruik t.w. 
toernooien/lessen/(ladder)competitie/vrijspelen.  
Om de baanbeschikbaarheid op te voeren zullen banen 1,2,3 worden opengehouden in de winter 
(uitgezonderd vorst)  met 1 tot 2 weken groot onderhoud voor aanvang van het seizoen dat zal 
worden uitbesteed. Voor banen 8,9,10 wordt ook groot onderhoud gepland. Daarnaast zal obv 
eerdere bevindingen van Nico Mul onderzoek worden gedaan naar de mogelijkheden voor 
verbetering van baan 8,9,10. Een commissie zal dit nader moeten onderzoeken en met 
aanbevelingen komen. 
Er zal in de komende maanden een nieuwe enquête worden gehouden mbt voorkeuren voor het 
afhangen: het oude systeem, het huidige systeem (1 blok afhangen vanuit huis) en alleen afhangen 
op de club.  
Via Lumosa is de verlichting gekoppeld aan het afhangsysteem. Deze automatische koppeling zal 
worden uitgeschakeld en vast ingesteld op uitgaan op  00.00 uur. De kosten voor verlichting is een 
grote post maar door de plaatsing van zonnepanelen c.q. saldering zullen deze aanzienlijk lager zijn. 
 
Jeugd & Communicatie: Ary geeft een toelichting  
Het aantal jeugdleden is zeer stabiel. Er staan veel activiteiten op de planning. In maart wordt 
gestart met een Paastoernooi. Er komt een dubbeltoernooi en voor de competitie zijn er 11 teams. 
Er is een nauwe samenwerking met de clubs uit de regio. Een nieuwe activiteit is de selectietraining 
van de tennisschool. Het idee is om in de zomer nog 2 1-dags toernooien te organiseren met 
omliggende verenigingen. 
Maandelijks wordt een bestuursupdate verzorgd waarvoor iedereen input kan aanleveren bij Ary. 
Via social media worden clubactiviteiten belicht; positieve PR over onze actieve vereniging. 



Financiën 2023 en Begroting 2024 
Sander geeft adhv de slides een toelichting op de resultaten van 2023 en begroting van 2024, waarin 
aandacht voor bijdrage van de sponsorcie en energiekosten en zonnepanelen-effect. Er zijn ook de 
nodige inkomsten uit subsidieaanvragen te melden.  
Geconcludeerd kan worden dat onze vereniging in gezonde financiële positie verkeerd waardoor 
een aantal investeringen op de agenda kunnen worden gezet b.v. elektrische installatie en 
toegangshek en groot onderhoud baan 8,9,10. 
 
Verslag kascommissie: voorstel tot goedkeuring jaarverslag en decharge bestuur 
Namens de kascontrolecommissie leest Ruud Klein de verklaring voor waarin aan de leden wordt 
geadviseerd de jaarrekening goed te keuren en om aan het bestuur décharge te 
verlenen voor het gevoerde financiële beleid over 2023. 
Er zijn geen tegenstemmen en ook de begroting en het voorstel voor 20% van totale 
kosten de maximaal toegestane kosten overschrijding wordt goedgekeurd en 
aangenomen. 
 
Benoeming leden kascommissie 
Voor de Kascontrolecommissie van 2024 stellen Ruud Klein en Marieke de Vlieger zich beschikbaar. 
 
Wijzigingen in bestuur en commissies 
Wouter treed na 5 jaar af als voorzitter. Over een mogelijke opvolger kan wellicht op termijn meer 
bekend worden gemaakt. Vooralsnog is er een vacature voor deze functie. 
Judith Bloem ( onderhoud & accommodatie), Sander vd Luur (penningmeester) en Ary Huizer (jeugd 
& communicatie) blijven in functie. Voor de secretarisfunctie staat de vacature nog open. 
De volgende commissies hebben versterking/vervanging nodig: 17+ toernooi / Vrijdagavondmix / 
Winterkoppelcompetitie / Sponsorcommissie.  
Nieuw: Lobby commissie Padelbanen, Onderzoek baan 8, 9, 10. De organisatie rond het 55-jarig 
bestaan van TCM. 
Een oproep aan de leden om hierop te reageren, waarbij de kantinediensten vervallen. Op basis van 
de evenementen zullen kantinediensten worden ingevuld, die binnenkort kunnen worden ingevuld.  
 
Rondvraag 

Ø Wat is de status van de frisdrankautomaat.  
Deze staat te koop. Judith zal binnenkort met een rapportje komen mbt kosten/baten.   

 
Sluiting 
Sander richt een dankwoord aan Wouter voor zijn inzet en bijdrage van de afgelopen 5 jaar. 
Wouter sluit de vergadering en bedankt alle vrijwilligers voor hun inzet. 

 

Notulen voor akkoord:  

Wouter Tillemans 
Sander van de Luur 
Judith Bloem 
Ary Huizer 

 


